
25-4-2025 te Huijbergen

Beste gemeente Woensdrecht, 

Wij zijn een groep ouders uit Huijbergen. Onze kinderen gaan naar de dagopvang of voorschoolse-, 

tussenschoolse en/of naschoolse opvang van Ons Marieke.   

Op 6 april ontvingen wij het bericht dat Ons Marieke gaat stoppen met de opvang van onze 

kinderen.  

Wij als ouders hadden op het moment van aanmelden de keus waar we opvang voor onze kinderen 

zouden willen. Allemaal hebben wij er bewust voor gekozen om onze kinderen in te schrijven bij Ons 

Marieke.  

Niet omdat het de meest moderne opvanglocatie is… 

Niet omdat het de meest flitsende opvanglocatie is… 

Niet omdat het een grote opvanglocatie is… 

Wij hebben gekozen voor Ons Marieke; 

omdat het kleinschalig is, álle medewerkers kennen álle kinderen. 

omdat het in het dorp is, in een vertrouwde omgeving. 

omdat ze een centrale plaats in ons dorp hebben, letterlijk in de kern van het dorp. 

omdat de haal- en breng mogelijkheden met school en de peuterspeelzaal te realiseren zijn, de 

kinderen kunnen gebracht en gehaald worden. 

omdat onze kinderen contact maken met diverse leeftijdsgroepen en leren omgaan met en zorgen 

voor elkaar.  

Maar bovenal hebben wij gekozen voor Ons Marieke omdat wij vertrouwen hebben in deze 

organisatie en de mensen die er werken.  

Inmiddels hebben wij begrepen dat er door de GGD een aantal zaken geconstateerd zijn die niet op 

orde zouden zijn. Wij hebben een aantal van de onderzoeksrapporten bekeken, maar ook het verhaal 

van Ons Marieke gehoord.  

Natuurlijk, een verhaal heeft altijd twee kanten, en regels zijn er niet voor niets, maar wij vragen ons 

wel af of de communicatie niet op een andere manier had kunnen verlopen.  

Er is gekeken naar beleidsstukken, er is gesproken met medewerkers, er zijn controles uitgevoerd. 

Misschien dat er in de toekomst ook een mogelijkheid opgenomen kan worden om met de klanten, 

in dit geval ouders, het gesprek aan te gaan.  



Ons Marieke gaat stoppen, niet omdat ze dit willen, niet omdat ze met pensioen gaan, maar omdat 

ze zich genoodzaakt voelen.  

Wij als Huijbergen staan bekend om een fijne gemeenschap, waar men oog heeft voor elkaar, maar 

ook waar de leefbaarheid goed is. Helaas gaat die leefbaarheid stukje bij beetje verder achteruit. We 

hopen dat de gemeente hier oog voor heeft en misschien ook iets in kan betekenen.  

Inmiddels is bekend geworden dat de VSO, TSO en BSO via school geregeld gaat worden, maar het 

gat in de dagopvang blijft. Met de huidige tekorten in de opvang is het ontzettend zonde dat er 

eentje met alle voorzieningen verdwijnt. (Wachttijden van 1,5 jaar voor baby’s op andere locaties) 

Gezien de druk die dit oplevert voor de ouders en kinderen zouden wij graag op korte termijn met de 

wethouder en/of burgemeester in gesprek gaan.  

Huijbergen heeft het…. niet meer; Kinderopvang 

Wij kijken verwachtingsvol uit naar uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Reactie kan verstuurd worden aan : ....

Kopie van dit bericht verstuurd aan: Gemeenteraad Woensdrecht, PvdA, AKT, Ons 

Marieke, Dorpsplatform Huijbergen, Bewonersvereniging St. Marie 




